
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 06.11.2019 kl. 18.00 
 

1. Stigestrengsprojekt 
2. Arbejdsopgaver i bestyrelsen 

Til stede fra bestyrelsen: Michael Tang, Lise Jørgensen og Caroline M. Christensen.  
Suppleanter: Christina Schrøder. 
  
 
 
1.Stigestrengsprojekt 
Vores stigstrengsprojekt er tæt på at være helt færdiggjort. Vi mangler at få installeret vores nye aflæsere fra 
ISTA. ISTA kommer i uge 47.  
 
 
2. Arbejdsopgaver i bestyrelsen 
 
Omlægning af lån: 
På vores ekstraordinære generalforsamling fik bestyrelsen bemyndigelse til at omlægge vores lån. Vores lån 
er blevet opsagt. Vi er i gang med at omlægge lånet og er ved at beslutte hvor stort det skal være.  
 
Skade på faldstamme: 
Adilsvej 10 har haft en skade på en faldstamme som var fuldstændig ætset. VVS har repareret det d. 04/11-
19.  
 
Vandskade, lejlighed 13: 
Der er opstået en vandskade i lejlighed 13 i afløbet under gulvet. Det er foreningens forsikring som dækker 
skaden da den har været skjult for beboerne. Skaden bliver meldt videre til DEAS skadeteam.  
 
Graffiti på mur: 
Den graffiti der var malet på muren til Adilsvej er blevet fjernet.  
 
Rensning af tagrender: 
Vi får renset vores tagrender snarrest, da de er beskidte og vandet flyder over.  
 
Røggener i opgang 21:  
Copy/paste fra Bettinas mail 
 
Tilmeld DEAS I din e-boks: 
Husk at tilmelde DEAS i jeres e-boks, så I modtager al materiale deri. Det koster foreningen 20-30,- hver gang 
udprintede dokumenter bliver sendt fra DEAS.  
 
Afskaffelse af andelsbeviser: 
Efter DEAS besluttede at afskaffe andelsbeviser, vil vi modtage en skabelon fra DEAS senest 01.01.20.   
 
 
Nye magneter: 
Vi har indkøbt nye magneter og opsat på vores fælles opslagstavler. Vi håber de nye magneter kan få lov at 
blive på tavlerne J 


